4D3N



胡志明随心畅游之旅 HO CHI MINH DISCOVER CITY YOUR WAY



Tour Code: **FS-4VSHC**





行程亮点 / TOUR HIGHLIGHTS

- 参观西贡圣母大教堂——胡志明市最著名地标之一, 也是该市最大教堂。
- Visit Saigon Notre-Dame Cathedral, one of the most famous landmarks in Ho Chi Minh City and the largest church in the city.
- 前往亚洲最大的中央邮局, 欣赏迷人的电话亭、古老的装饰和大理石地板。 体验传统方式发送邮件, 探索越南的文化与历史。
- Visit Asia's largest post office, Saigon Central Post Office charming phone booths, vintage decor, and marble floors. Experience shopping in Vietnam's traditional mail and explore Vietnam's culture and history.
- 到胡志明最有生命力的地方: 阮惠步行街, 购物、娱乐和美食的选择满溢, 是人们聚集的热闹地带。
- Discover the most vibrant place in Ho Chi Minh City: Nguyen Hue Walking Street, a lively spot filled with shops, entertainment, and dining options, a place where locals like to gather.
- 走访著名的咖啡馆公寓——原为旧住宅改造化身为一间间风格独特的咖啡厅。
- Visit the famous café apartments originally old residences that have been transformed into uniquely styled cafés.
- ◆ 特别安排到一家越南咖啡馆, 让顾客在宁静的花园和锦鲤池中享用咖啡或 美食(自费),美丽花园是拍照打卡的绝佳地点。
- ◆ A special arrangement at a Vietnamese café where guests can enjoy coffee or food (at their own expense) in a peaceful garden with a koi pond. The beautiful garden is a perfect spot for photos.
- 拜访当地华人的信仰中心: 天后宫, 供奉海神妈祖。
- Visit the local Chinese temple: Thien Hau Temple, which enshrines Mazu, the Sea Goddess.
- 胡志明必逛滨城市场:除了食品、服饰、包包和工艺品,市场内还有许多小吃摊位。
- ◆ Must-visit Ben Thanh Market in Ho Chi Minh City: a shopping haven for food, clothing, bags, and handicrafts, the market also has many snack stalls.
- 搭乘游轮享用晚餐,并体验横跨西贡河的观光之旅。
- · Enjoy dinner and sights whilst cruising along the Saigon River.

特色餐 SPECIAL MEALS

西贡圣母大教堂

Saigon Notre-Dame Cathedral

- 越南地道美食
- 招牌法国面包
- 西貢河夜游晚餐
- Local Vietnamese Cuisine
- Banh Mi (Vietnamese Sandwich)
- · Saigon River Cruise Dinner

酒店 HOTEL (全程 4★)

華美達安可西貢或同級 Ramana Saigon or similar x3晚

x 3 N









旅游行程表

第一天 吉隆坡 → 胡志明

膳食: 机上用餐

- 西贡圣母大教堂
- 中央邮局
- ◆ 咖啡馆公寓
- ◆ 阮惠步行街

第二天 胡志明

膳食: 早/晚

- 天后宫
- + 滨城市场
- ◆ 西贡唐人街
- + 地标塔81
- 搭乘游轮享用晚餐

第三天 胡志明

膳食: 早

• 全天自由活动 或 参与自费项目

第四天 胡志明 → 吉隆坡

膳食: 早/机上用餐

◆ 办理退房后,您将被送往机场,搭乘返程航班,结束您难忘的旅程。

自费项目OPTIONAL TOURS

- ◆ 湄公河三角洲一日游(最少10人):
- 前往美托,搭乘当地小船,参观巷蓬岛、泰山岛、果园(欣赏越南传统民歌)、糖果厂及当地特色。当地餐厅享用午餐 = USD 50/人(最少10人)
- ◆ Mekong Delta with Lunch (Min 10 Pax):

Depart for My Tho, board a local boat, and visit Con Phung Islet. Explore Thai Son Islet, the Fruit Garden (enjoy traditional folk songs), the candy factory, and local specialties. Lunch at a local restaurant = USD 50/pax (min 10 pax)

- ◆ 越式全身和脚底按摩90分钟(含小费、导游和车辆)= USD 33/人
- Vietnamese body & leg massage 90 minutes (tip, guide, transport included) = USD 33/pax
- ◆ 越式脚底按摩90分钟(含小费、导游和车辆)=USD 33/人
- Vietnamese leg massage 90 minutes (tip, guide, transport included) = USD 33/pax

TOUR ITINERARY

DAY 1 KUA

KUALA LUMPUR 🖖 HO CHI MINH

MEALS: MOB

Arrive in Ho Chi Minh Airport

- Notre Dame Cathedral of Saigon
- Saigon Central Post Office
- Cafe Apartment
- Nguyen Hue Walking Street

DAY 2 HO CHI MINH

MEALS: B/D

- Thien Hau Temple
- Ben Thanh Market
- Saigon China Town
- Landmark 81
- Dinner on Ben Nghe Cruise

DAY 3 HO CHI MINH

MEALS: B

· After breakfast, free & easy (no guide, no car)

DAY 4 HO CHI MINH >> KUALA LUMPUR

MEALS: B/MOB

- · Transfer to airport for flight back to Kuala Lumpur
- ◆ 水上木偶戏 (含导游和车辆) = USD 15/人
- Water Puppet Show- (guide, transport included)= USD 15/pax
- ◆ 白沙丘 (含吉普车 5 人 / 辆) 和午餐 (含导游和车辆) = USD 55/人 (最少10人)
- White Sand Dunes (Jeep for 5 pax/vehicle included) and lunch min 10 pax (guide, transport included)
 USD 55/pax

REMARKS



Sister Brand of



TRAVEL AGENT:

- 导游讲解以中文为主。
 Tour commentary in Mandarin.
- 旅游配套包含69岁及以下旅行者的旅游保险。 Tour package includes travel insurance for travellers up to 69 years old.
- ı
- This tour package is applicable for Malaysians only.
- 由于酒店不提供三人间,所以若三人同行,则需额外补单房差。 Triple room sharing is not available. Groups with odd-number members will be subject to single supplement surcharge.

此旅游配套仅适用于马来西亚国民。